

less than 100 (e) less than 200 (f) greater than 500 individuals?

6. What is the total number of persons employed in Canada?

7. What is the number of companies with annual sales (a) less than \$250,000 (b) between \$250,000 and \$500,000 (c) between \$500,000 and \$1,000,000 (d) between \$1,000,000 and \$2,000,000 (e) between \$2,000,000 and \$5,000,000 (f) greater than \$5,000,000?

8. What percentage of the capital borrowed by the establishments mentioned in Part 7 is used in (a) inventory (b) mortgages (c) other ways?—Sessional Paper No. 302-2/1,487.

Mr. Goodale, Parliamentary Secretary to the President of the Privy Council, presented,—Returns to the foregoing Orders.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration of Bill C-52, An Act to provide for the consideration of certain unemployment insurance entitlements;

Mr. Cullen, seconded by Mr. MacEachen, moved,—That the Bill be now read a second time and, by unanimous consent, referred to a Committee of the Whole.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time, considered in Committee of the Whole, reported without amendment, concurred in at the report stage and, by unanimous consent, read the third time and passed.

The Order being read for the consideration of a motion to concur in a Ways and Means motion to amend the Excise Tax Act (Sessional Paper No. 302-1/310B), laid upon the Table Monday, April 18, 1977;

Mr. MacEachen for Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Basford, moved,—That the motion be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

The Order being read for the consideration of a motion to concur in a Ways and Means motion to amend the Excise Tax Act (Sessional Paper No. 302-1/310A), laid upon the Table Thursday, March 31, 1977;

Mr. MacEachen for Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Basford, moved,—That the motion be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

Pursuant to Standing Order 60 (11), on motion of Mr. MacEachen for Mr. Macdonald (Rosedale), seconded by Mr. Basford, Bill C-54, An Act to amend the Excise Tax Act (No. 2), was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

c) moins de 50 employés, d) moins de 100 employés, e) moins de 200 employés, f) plus de 500 employés?

6. Combien de personnes détiennent un emploi au Canada?

7. Combien de sociétés ont un chiffre d'affaires a) de moins de \$250,000, b) entre \$250,000 et \$500,000, c) entre \$500,000 et \$1,000,000, d) entre \$1,000,000 et \$2,000,000, e) entre \$2,000,000 et \$5,000,000, f) de plus de \$5,000,000?

8. Quel pourcentage du capital emprunté par les sociétés mentionnées à la partie 7 est affecté, a) aux stocks, b) aux hypothèques, c) à d'autres fins? (Document parlementaire n° 302-2/1487).

M. Goodale, secrétaire parlementaire du président du Conseil privé, dépose la réponse aux ordres susdits.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration du Bill C-52, Loi relative à l'examen de certains cas d'admissibilité aux prestations d'assurance-chômage.

M. Cullen, appuyé par M. MacEachen, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et, du consentement unanime, déféré à un Comité plénier.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce bill est lu une deuxième fois, étudié en Comité plénier, rapporté sans amendement, agréé à l'étape du rapport et, du consentement unanime, lu une troisième fois et adopté.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens relative à une Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise (document parlementaire n° 302-1/310B), dont avis a été déposé sur le Bureau de la Chambre le lundi 18 avril 1977.

M. MacEachen, au nom de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Basford, propose,—Que cette motion soit agréée.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens relative à une Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise (document parlementaire n° 302-1/310A), dont avis a été déposé sur le Bureau de la Chambre le jeudi 31 mars 1977.

M. MacEachen, au nom de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Basford, propose,—Que cette motion soit agréée.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

En conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 60 du Règlement, sur motion de M. MacEachen, au nom de M. Macdonald (Rosedale), appuyé par M. Basford, le Bill C-54, Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise (n° 2), est lu